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Butun Hikaye ve Digerleri
2005 yilinda Whitbread Odulunu kazanan
Rastlantisalin yazari Ali Smith okurlarin
karsisina bu sefer de buyuleyici bir oyku
kitabiyla cikiyor. Gercegin kapsama
alaninin hemen disinda yer alan bu on iki
oyku edebiyatin hayallerle baglantisini
irdelerken bir yandan da sevginin gucunu
ortaya koyuyor. Ikinci el Muhtesem
Gatsbylerden kayik yapmak, komsunun
agacina asik olmak, trende Olumle
karsilasmak, bir gayda grubu tarafindan
takip edilmek... Tum bunlar, Smithin
kirilgan karakterlerinin, tuhafliklarla dolu
yasamlarina sanat ve dostlukla anlam
katmaya
calisan
figurlerin
gunluk
hayatlarinin bir parcasi. Butun Hikaye ve
Digerleri, gercek ile gercekustu arasinda
gidip gelen dunyasiyla oykunun sinirlarini
zorlayan, bu esnada okuru sasirtan ve
gulumseten, hem tatli hem aci bir anlati.
Son
yillarin
en
heyecan
verici
yazarlarindan biri olan Ali Smithten
kacirmamaniz gereken, tutku dolu bir
kitap.
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